## WELCOME

During your visit to Lorne and surrounds, you will see many cockatoos.

PLEASE DO NOT FEED COCKATOOS AT ANY TIME



Feeding cockatoos seed mix, or human food such as chips or bread makes them reliant on us for food.

Expecting you to feed them, hungry cockatoos can become aggressive and pester you and your family for food.



## Cockatoos are wild birds. They can scratch and bite you.

The bushland around Lorne has a wide variety of natural food sources for cockatoos, so they won't be missing out if you don't feed them. Cockatoos are a protected native species under the *Wildlife Act* 1975 and it is an offence to injure or kill them.



Feeding cockatoos can help in the spread of diseases between birds like Psittacine Beak & Feather Disease, which is untreatable and fatal. There are also health risks to people as bird droppings may contain harmful bacteria and viruses.

The Department of Energy, Environment and Climate Action (DEECA) is the responsible authority for all wildlife, including cockatoos. To discuss cockatoo management, contact DEECA on **136 186**.



## 欢迎您来到这里

在访问 Lorne 及其周边地区时,您会看到很多葵花鹦鹉。

请勿在任何 情况下投喂 葵花鹦鹉



投喂葵花鹦鹉各类种子,或者薯片和面包等人类食物会让它们对我们投喂产生依赖。 理所当然等您投喂,会让饥饿的葵花鹦鹉变得凶猛,并纠缠您和您的家人要求喂食。



## 葵花鹦鹉是野生鸟类。 它们会抓人也会咬人。

Lorne 周围的丛林里有品种繁多的自然食物适合 葵花鹦鹉食用,因此即便您不投喂,它们也不会 饿肚子。葵花鹦鹉是得到《1975 年野生动物法》 保护的本土物种,伤害或杀死它们属于违法行为。



投喂葵花鹦鹉会导致鹦鹉喙羽症等疾病在鸟类之间 传播,这是一种无法治疗且致命的疾病。由于鸟屎 中含有细菌和病毒,对人类也会构成健康风险。

能源、环境和气候行动部(DEECA)是负责包括葵花鹦鹉在内的所有野生动物的政府机构。 如需沟通有关葵花鹦鹉管理的问题,请致电 **136 186** 与 DEECA 联系。

